
معاون حمایت و سلامت کمیته امداد استان گلستان خبرداد:

بهره مندی ۳۱۹۰ مددجوی تحت حمایت از خدمات درمانی گروههای جهادی در سال ۱۴۰۳
نسلفردا/گروهاستانها
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معاون حمایت و ســامت خانــواده از بهره مندی خدمات 
درمانی توسط گروه های جهادی برای ۳۱۹۰مددجوی تحت 

حمایت این نهاد در سال گذشته خبر داد.
 محمد صفرپور معاون حمایت و سامت خانواده کمیته امداد 

استان گلســتان گفت: یکی از مهمترین برنامه های کمیته 
امداد استان ، استفاده از ظرفیت گروه های جهادی در راستای 
کمک به محرومان و نیازمندان در موضوعات بهداشــتی و 

درمانی برای جامعه هدف تحت حمایت این نهاد است.
صفرپور اظهار داشــت: برابر تفاهم نامه با گروه های جهادی 
طی ۹مرحله ۳۱۹۰مددجوی تحت حمایت در مناطق محروم 

اســتان در قالب خدمات بینائی سنجی و عینک و همچنین 
خدمات دندانپزشکی شــامل ویزیت،کشیدن دندان،ترمیم 
دندان،عصب کشــی،جرم گیری را به صــورت رایگان برای 

مددجویان  دریافت کردند.
معاون حمایت و سامت کمیته امداد استان گلستان با اشاره 
به ارائه بیش از۳۱۹۰خدمت دندانپزشــکی و چشم پزشکی 

توسط گروه جهادی مشکات، امام رضا)ع( و ارتش ، تصریح 
کرد: ارزش این خدمات بیش از ۱ میلیــارد و ۲۰۰ میلیون 

تومان می باشد.
وی با عنایت به سیاست راهبردی کمیته امداد امام خمینی 
)ره( مبنی بر مردمی ســازی فعالیت های خــود ، ادامه داد: 
گروههای جهادی نقش مهمی در مردمی سازی فعالیت های 
کمیته امداد دارند و تمامی پروژه ها یا طرح ها با اولویت مناطق 
محروم و با هدف ارائه خدمت به  اقشار نیازمند و کم بضاعت و 

مددجویان تحت حمایت این نهاد ، تعریف می شود.
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استانها
Provinces :خدمت جدید بانک کشاورزی

 پرداخت اقساط 
با کارت سایر بانک ها

نسلفردا/گروهاستانها
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مشتریان بانک کشــاورزی می توانند برای 
پرداخت اقساط تســهیات خود از طریق 
دســتگاه های خودپرداز ایــن بانک، عاوه 
بر کارت بانک کشــاورزی از کارت ســایر 

بانک های عضو شتاب نیز استفاده کنند.
این بانک در راستای تکمیل سبد خدمات 
و سرویس های پرداخت اقساط تسهیات 
و بــا هدف تســهیل فرآیندهــای بانکی و 
جلب رضایت مشتریان، سرویس پرداخت 
اقساط از طریق کارت های شتابی را برروی 
دستگاه های خودپرداز بانک کشاورزی ایجاد 
کرده است و به زودی، این سرویس از طریق 

سوپر اپلیکیشن باران نیز ارائه می شود.
بر اساس این گزارش، برای پرداخت اقساط 
تسهیات خود در بانک کشاورزی از طریق 
کارت های شــتابی، کافی است به دستگاه 
های خودپرداز این بانک مراجعه و از مسیر 
»خدمات پرداخت، پرداخت اقســاط، وارد 
کردن شــماره تســهیات و تاییــد انجام 

عملیات«، اقدام کنید.
امیر امان الهی:

 اقتدار دفاعی پشتوانه 
دیپلماسی است
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فرمانده قرارگاه منطقه ای شمال شرق گفت: 
اگر دولتمران نظام مقدس جمهوری اسامی 
در عرصه بین المللی سخنی را مطرح می کنند 
به پشــتوانه اقتدار دفاعی جمهوری اسامی 
اســت که ره آور تاش و مجاهدت نیرو های 
مسلح است.  نشست خبری تشریح برنامه های 
گرامیداشــت دهه ارتش جمهوری اسامی 
با حضور امیر ســرتیپ »سیروس امان الهی« 
فرمانده قراراه منطقه ای شــمال شرق ارتش 

جمهوری اسامی در مشهد برگزار شد.
امیر امان الهی با گرامیداشــت یــاد و خاطره 
امام راحل و شــهدای والامقام اظهار داشت: 
صدور فرمان تاریخی امام خمینی )ره( در ۲۸ 
فروردین ۱۳۵۸ روح تــازه ای در کالبد ارتش 
جمهوری اســامی دمید و خــط بطانی بر 
دسیسه منافقین و جریانی که به دنبال انحال 
ارتش بودند، کشید.وی افزود: بحمدالله ارتش 
جمهوری اسامی از بدو تاسیس نظام مقدس 
جمهوری اســامی تا به امروز منشأ خدمات 
زیادی در عرصه های دفاعی و مردم یاری بوده 
و تقدیم ۴۸ هزار شهید گواه این حقیقت است.
ارشــد نظامی ارتش در منطقه شمال شرق 
تصریح کرد: قرارگاه منطقه ای شــمال شرق 
نیروی زمینی ارتش جمهوری اســامی در 
استان های خراسان رضوی، شمالی، جنوبی، 
سمنان، گلستان و بخشی از مازندران گستره 
سازمانی دارد.فرمانده قرارگاه منطقه ای شمال 
شرق نیروی زمینی ارتش جمهوری اسامی 
بیان داشت: این قرارگاه دو ماموریت اصلی را 

دنبال می کند.
 اولین ماموریت، مراقبت از مرز اســت که به 
همراه مرزبانی انجام می شود.دومین ماموریت 
انسداد مرز است که بر اساس مصوبه ستاد کل 
بوسیله معاونت مهندسی نیرو های چهارگانه 
ارتش این پروژه ملی با جدیت دنبال می شود.

امیر سرتیپ امان الهی ادامه داد: این پروژه ملی 
از اردیبهشت سال گذشته آغاز شده است. در 
اســتان خراســان رضوی ۵۵ کیلومتر از نوار 
مرز با پنل هایی به ارتفاع ۴ و عرض چهار متر 
دیوارکشی شده و زیرســازی ۱۱۰ کیلومتر 
نیز انجام گرفته و در مرحله دیوارکشــی قرار 
دارد.وی تصریح کرد: ماموریت انســداد مرز 
بر اســاس ریلگذاری صورت گرفته با جدیت 
دنبال می شود. امیدواریم بر اساس زمانبدی 
صورت گرفته ظرف سه سال این پروژه به اتمام 
برسد.فرمانده قرارگاه منطقه ای شمال شرق 
نیروی زمینی ارتش بیان داشت: در ادامه پروژه 
انســداد مرز، نصب فیبر نوری، سیم خاردار و 
استقرار ساح های هوشمند در دستور کار قرار 

گرفته و در حال انجام است.
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تعامل پلیس و آموزش و پرورش 
نجف آباد برای پیشگیری از 

آسیب های دانش آموزی

رضارضایی/گروهاستانها
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ســرهنگ میثم گوهری آرانی فرمانــده انتظامی 
شهرستان نجف آباد با هیئت همراه ضمن حضور 
در دفتر سرپرســت جدید اداره آموزش و پرورش 
شهرســتان با آقای محمد امین موحــد دیدار و 
انتصاب وی را تبریک گفتند. در این دیدار فرمانده 
انتظامی شهرستان نجف آباد گفت : فراجا و آموزش 
و پرورش تعامات قوی با یکدیگر دارند و امیدوارم 
که این تعامات بیش از پیش در راستای پیشگیری 
از آســیب های اجتماعی و مقابله با اهداف شــوم 
دشــمنان در جهت گمراه نمــودن دانش آموزان 
گســترش یابد. ســرهنگ گوهری آرانی تصریح 
کرد : هر چقدر ما بتوانیم افرادی قانونمند و مقید 
به اخاق و موازین اسامی را پرورش دهیم قطعاً 
در ایجاد جامعه امن تــاش کرده ایم و نتیجه آن 
را در آینده خود و فرزندانمان شــاهد خواهیم بود. 
دکتر محمدامین موحد با تاکید بر اینکه مدرســه 
دومین فضای اجتماعی در تکوین شخصیت روانی 
افراد است ، گفت : پلیس در جامعه به عنوان معلم 
نظم و امنیت بر رفتار مردم نظارت و کنترل می کند 
و آموزش و پرورش و پلیس می توانند در تعامات 
و پژوهش های مشــترک هدفمنــد ، تهدیدات و 

آسیب های اجتماعی را به فرصتها تبدیل نمایند.
 ایشــان از ادامه حضور کارشناســان انتظامی در 
مدارس شهرســتان که در جهت آگاهی بخشــی 
و توانمندســازی دانش آموزان در زمینه کســب 
مهارت های لازم برای مقابله با آسیب های اجتماعی 
و نقش آفرینی بهتر در عرصه های مختلف اجتماعی 
تاش می کنند تقدیــر و قدردانی نمود و افزود : ما 
همچون گذشته آماده همکاری و تعامل با پلیس در 

زمینه پیشگیری از آسیب های اجتماعی هستیم.

۱6 هزار شغل در استان مرکزی 
ایجاد شد
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مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان مرکزی 
گفت: ۱۶ هزار و ۳۱۸ فرصت شغلی سال گذشته 
در نقاط مختلف شهری و روســتایی این استان 
ایجاد شد. جمشــید امیدی افزود: تعهد اشتغال 
سال گذشته این استان ۱۱ هزار و ۶۲۴ مورد بود 
که تا پایان سال با رشد ۱۴۰ درصدی همراه بود و 

۴۰ درصد فراتر از برنامه محقق شد.
وی بیان کرد: هدفگذاری اشتغال سال جدید نیز 
در حال بررسی اســت و به زودی اعام می شود و 
انتظار است همه دستگاه های اجرایی و بخش های 
مختلف در راستای افزایش اشتغال تاش مضاعفی 
به کار گیرند. مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان مرکزی ادامه داد: دســتگاه های اجرایی 
باید هر اشتغال ایجاد شــده را در سامانه رصد به 
ثبت رسانند و انتظار اســت این مهم مورد توجه 
جدی قرار گیرد بافاصله به ثبت رســد. امیدی 
اظهار کرد: رهبر معظم انقاب امسال را به عنوان 
سرمایه گذاری برای تولید نامگذاری کرده که توجه 
به این مهم از عوامل ایجاد اشتغال در جامعه است.

نصب تجهیزات VDSL در مرکز 
مخابراتی کارکنده  

فاطمهاحمدی/گروهاستانها
news@ naslefarda.net

تجهیزات vdsl  در مرکز کارکنده از توابع شهرستان 
بندرگزنصب و راه اندازی شد. 

عملیات نصب و راه اندازی تجهیــزات VDSL در 
مرکز مخابراتی کارکنده از توابع شهرستان بندرگز 
با تاش کارشناســان ســتادی و با همکاری اداره 

مخابرات شهرستان بندرگز با موفقیت انجام شد. 
با نصب این تجهیزات، بستر لازم برای ارائه سرویس 
اینترنت پرســرعت VDSL در این منطقه فراهم و 
مشترکین این مرکز از این پس می توانند از اینترنتی 

با سرعت و کیفیت بالاتر بهره مند شوند.  
اجــرای این پروژه در راســتای توســعه خدمات 
مخابراتی در مناطق روستایی انجام گرفته و گامی 
مؤثر در جهت بهــره مندی اهالی این روســتا از 
خدمات مخابراتی بوده اســت .  علیرضا روح افزا، 
رئیس مخابرات شهرســتان بندرگز، با بیان اینکه 
توسعه زیرساخت های ارتباطی یکی از اولویت های 
اصلی این اداره است، اظهار داشت: نصب تجهیزات 
VDSL در مرکز کارکنــده می تواند نقش مؤثری 
در ارتقاء ســطح خدمات ارتباطی و رضایت مندی 
مشــترکان از سرویســهای مخابراتی ارائه شده 

داشته باشد .

دریچه

کارها را بدون هیاهو دنبال می کنیم
استاندار آذربایجان شــرقی گفت: معتقد 
هســتیم که باید کارها را بــدون هیاهو با 
اســتفاده حداکثــری از ظرفیت هــای 
قانونی انجام دهیم و اســتانی شدن تردد 
خودروهای ارس پاک نیز برای توســعه 
منطقــه آزاد ارس و برخــورداری مردم از 
این مزیت اقدام خوبی بوده است و در ادامه 
طرح هایی در ارتباط با ناوگان شهری داریم 
که به کاهش آلودگی های زیست محیطی و 

تکریم در شان مردم کمک می کند. 
به گزارش اعتــدال نیــوز – روز به نقل از 
ایرنا؛ بهرام سرمســت در نشست خبری، 
به ســخنان خود در روز معارفه اشاره کرد 
و افزود: چــراغ راهنمای ما پیاده ســازی 
سیاست های عمومی دولت در استان بوده 
و در این راســتا بین دستگاه های اجرایی، 
مردم و نهادهــای مدنی اســتان، فضای 
هماهنگی و همدلی برقرار شده است. وی 
تاکید کرد: مهمترین وظیفه استاندار، ایجاد 
هماهنگی، هم افزایی و اســتفاده از تمام 
ظرفیت های بالقوه و بالفعل برای رسیدن 
به اهداف اســت و در این راستا سیاست را 
می توان هنر نجنگیدن و به اهداف جنگ 

رسیدن دانست.
استاندار آذربایجان شــرقی با بیان اینکه 
هدفم عمل کردن بر اساس تجربیات و فراتر 
از گزارش های عملکردی کاغذی در استان 
و اجرای برنامه های ماندگار بوده اســت، 
ادامه داد: نخستین اولویت ما، تامین بستر 
امنیت، فضای امن و وفاق ملی برای اجرای 
کارهای مختلف اســت. بهرام سرمست با 
بیان اینکه استانداری را در شرایط حساس 
تحویــل گرفتیم، گفــت: مخالف امنیتی 
دانستن استان بوده و تاش داریم از امنیتی 
شدن هر مسئله سیاســی، سیاسی شدن 
هر مسئله اجتماعی و اجتماعی شدن هر 
مسئله اقتصادی و عمرانی پیشگیری کنیم. 
وی ادامه داد: سعی کردیم با هماهنگی و 
تعامل بین اعضای شورای تامین که یکی از 
مهمترین شوراها و واقعا به حالت مشورتی 
است، مسائل را پیش بگیریم و کوچکترین 
حسی به مردم منتقل نشــود که استاندار 

مقابل یک فکر، مقام یا شخص است.
اســتاندار آذربایجان شــرقی به اقدامات 
اقتصادی استان اشــاره کرد و افزود: برای 
ارتقای رتبه ســرمایه گذاری استان که در 
ردیف ۲۷ بــود و تقویت امنیت ســرمایه 
گذاری، میثاق نامه ای با حضور امام جمعه، 
مدیرکل دادگستری استان و رئیس مجمع 
نمایندگان استان امضا کردیم که مبنای 
آن، تعامل و ایجاد فضای آرامش در استان 
است. بهرام سرمســت با تاکید بر این که 
ضمن حفظ هماهنگی و وفاق در اســتان، 
سیاســت های دولت را پیگیری می کنیم، 
اظهار کرد: برای موفقیت در اســتان باید 
تشــکل های مردمی را جذب و از ظرفیت 
آن ها استفاده کنیم که در این راستا جلسات 
هم اندیشی با تشکل ها و بخش خصوصی و 
حتی خیریه ها برگزار کرده ایم. وی با بیان 
این که آذربایجان شــرقی متفاوت از سایر 
استان ها بوده و شهر بدون گدا بودن تبریز 
به برکت اقدامات خیرین و تشــکل های 
مردم نهاد اســت، افزود: در عصر جهانی 
شدن ارتباطات نقش رسانه رو به افزایش 
است و برای موفقیت در آینده باید ارتباط با 

رسانه ها پررنگتر شود.
سرمســت با اشــاره به اینکه دولت دکتر 
پزشکیان برای استان ما یک فرصت بوده و 
رای دادن نزدیک ۹۰ درصدی مردم استان 
به این دولت باعث ایجاد انتظاراتی شــده 
است، گفت: مردم می خواهند عقب ماندگی 
استان به اندازه شان و سهم تاریخی خود، 
جبران شود. وی به اقدامات استانداری در 
حوزه سیاسی  اجتماعی اشاره کرد و افزود: 
معاون مربوطه  با خرد جمعی انتخاب شد که 
مورد اقبال گروه های سیاسی و دارای تجربه 
این در این حوزه بوده است. ماموریت های 
تعریف شــده در این حوزه بیشتر بر روی 

مسائل اجتماعی تمرکز دارد.
استاندار آذربایجان شــرقی با بیان این که 
مطالبه انباشــته از نظر فرهنگ و هنر در 
اســتان داریم، اظهار کــرد: حفظ هویت 
فرهنگی و کمک به وحدت ملی و پیوندهای 
تاریخی را پیگیری کرده و در این راستا یک 
خط میانه بدون افــراط و تفریط را دنبال 

می کنیم.
بهرام سرمست، خاطرنشــان کرد: مدعی 
همگرایی، وفاق و انسجام داخلی هستیم 
و نباید از هویــت و عناصر فرهنگی دیرین 
و بااصالت فرهنگ خود غافل شــویم و در 
این راســتا امســال برای برگزاری کنگره 
بین المللی بزرگداشت شــهریار، احیای 
هنر تئاتر و سایر موارد برنامه ریزی کردیم. 
وی ادامــه داد: آذربایجان بــرای ایران در 
مقاطع مختلــف از مشــروطه و انقاب تا 

جنگ تحمیلی و انتخابات بوده است.
سرمســت به اقدامات اقتصادی در استان 
اشاره کرد و ادامه داد: رهبر معظم انقاب 
سال های سال است که به مسائل اقتصادی 
تولید و ســرمایه گذاری تاکیــد دارند که 
در این راستا سه شــنبه های اقتصادی را 
پیگیری می کنیم و این اقدام از استان ما به 
کل کشور تسری یافته است. وی تاکید کرد: 
موفقیت در استان، نیازمند برقراری ارتباط 
تنگاتنگ بین مدیریت استان با وزارتخانه ها 
اســت. دفتر پشــتیبانی ما در تهران جزو 
شلوغ ترین دفاتر استان ها به شمار رفته و 
از وزرا و اعضای کمیسیون های تخصصی 
مجلس برای پیگیری مسائل استان دعوت 

می کنیم.
سرمست با بیان اینکه آذربایجان شرقی به 

لحاظ زیرساختی فقیر است، افزود: طول 
آزادراه ها و بزرگراه های اســتان نسبت به 
میانگین کشور بالا است ولی سهم تاریخی 
استان به عنوان دروازه ورود تجدد و تمدن 
و جاده ابریشــم ایجاب می کند که فقط با 
گذشته خود مقایسه شــود و در این راستا 
کریدورهای ارتباطی اســتان مناســب با 

ظرفیت های آن نیست.
اســتاندار آذربایجان شــرقی با اشــاره 
به پیگیری وضعیــت انتقــال آب ارس، 
تنش های آبی اســتان و ناتــرازی انرژی، 
گفت: وضعیت تامین انرژی استان به لحاظ 
وضعیت جغرافیایــی و قرارگیری در آخر 
خط انتقال نگران کننده اســت و بازتوانی 
و احداث نیروگاه حرارتــی تبریز ازجمله 
اولویت ها در سال جاری پیگیری می کنیم. 
سرمست با اشاره به اینکه در تحقق هدف 
توسعه فضاهای آموزشی و عدالت آموزشی 
از ظرفیت خیریــن و نهادهای حاکمیتی 
بهره می گیریم، افزود: قــراردادی با گروه 
اقتصادی بیت رهبری امضا کردیم و استان، 
پایلوت اجرای برنامه های محرومیت زدایی 
۲۰۲۰ و ۴۰۴۰ شده اســت. وی با اشاره 
به برنامه های اســتان برای احیای دریاچه 
ارومیه، اظهار کرد: بــه رغم اینکه دولت با 
برنامه پیشنهادی استان در این حوزه پیش 
نرفته است اما با هر تصمیم و برنامه ای که 
ستاد احیای دریاچه ارومیه درپی بگیرد، 

مشارکت می کنیم.
سرمست با اشاره به اســتانی شدن تردد 
خودروهای ارس پاک، اظهــار کرد: این 
اقدام در سایه تعامل در استان اجرایی شد 
و در سایر استان ها نیز تسری می یابد. وی 
در خصوص دلیل تفکیک معاونت سیاسی 
و معاونت انتظامی، اظهار کرد: بخشــی از 
وظایــف معاونت انتظامی بــه پروژه های 
مرزی مربوط بوده و استان ما نیز ارتباطات 
مرزی با کشورهای همسایه دارد و در این 
راســتا ســعی کردیم معاونت انتظامی را 
حفظ کرده و از اعتبارات عمرانی مرزی نیز 
برخوردار شویم.استاندار آذربایجان شرقی 
در خصوص سهم کم بانوان در انتصابات، 
گفت: تــا امروز از جامعه بانوان شــرمنده 
هســتیم و حتما در ادامه انتصابات از قشر 
بانوان نیز بیشتر بهره می گیریم. سرمست با 
بیان این که تیم تراکتور و برگزاری مسابقات 

ورزشی در استان از ویژگی خاصی برخوردار 
بوده و به مسئله ورزش فرهنگ و هنر توجه 
جدی داریم، افزود: پیــش از دیدار اخیر 
تراکتور با اســتقال نگرانی هــای  زیادی  
وجود داشت ولی این دیدار به نحو احسن 
برگزار شد و در کنار نتیجه خوشحال کننده 
و فضایی که به واســطه عملکرد مجموعه 
برگزارکنندگان مســابقه و به خصوص با 
حضور بانوان تماشاگر ایجاد شد در کشور 

نیز بازتاب مثبتی داشت.
وی ادامه داد: این دیــدار را با حضور ۱۲۰ 
هزار نفر بدون کوچکترین مسئله توانستیم 
برگزار کنیم و این توجه به حوزه ورزش در 
انتصاب مدیرکل ورزش و جوانان استان نیز 

مدنظر بوده است.
سرمســت به وضعیت واحدهــای بزرگ 
اقتصادی استان اشاره کرد و افزود: یکسری 
از واحدهای بزرگ اقتصادی و صنعتی در 
طول سال های گذشــته دچار فرسودگی  
شــده و همواره به حیاط خلوت نیروهای 
سیاسی یا کارگردانان سیاسی تبدیل شده 
اســت اما نظر ما انتخاب افراد تخصصی و 
شایسته ســالار بوده و انتصابات بر اساس 

معیارها است.
وی ادامه داد: ماشین سازی به عنوان برند 
صنعت استان درگیر مسئله فنی و تخصصی 
و به خصوص مدیریتی بود و در تاش برای 
احیای این برند و مدیریت تخصصی به جای 
سیاسی هستیم. دلیل انتخاب شهرتی فر به 
عنوان مدیرعامل این کارخانه بهره گیری از 
تجارب این مدیر باتجربه برای ساماندهی 
کارگران و آماده سازی کارخانه برای دوره 
گذار بود و به رغم اینکــه او دارای مدرک 
تاریخ است اما ســال های سال در قسمت 
مدیریت سیاســی اجتماعی استانداری و 
معاونت کارخانه تراکتورســازی فعالیت 
داشته و در مقایسه با مدیریت قبلی ماشین 

سازی، حداقل یک سروگردن بالاتر است.
استاندار آذربایجان شــرقی ادامه داد: در 
راستای درخواســت از دکتر پزشکیان و 
دستور قاطع وی، شهرک صنعتی بعثت به 
عنوان منطقه ویژه اقتصادی فناوری های 
نوین در نظر گرفته شده و برای ساخت این 
شهرک با مساحت ۱۰ هزار و ۸۰۰ هکتاری 
استاندار می تواند هرگونه تفویض اختیاری 

را درخواست کند.

سرمست از پیگیری برای اجرای طرح های 
توسعه مس ســونگون خبر داد و گفت: در 
مقابل غارت هایی که از معدن طای اندریان 
انجام می گرفت، تدابیری اتخاذ شده تا از 
این ظرفیت ها در شناسایی و استفاده بهینه 
نهایت بهره را ببریم. وی با اشــاره به اینکه 
سیاست حمایتی از قشــر خبرنگار داریم، 
اظهار کرد: از رسانه های استان برای فعالیت 
به خصوص در عرصه ملی حمایت می کنیم.

مهراب داوری، معــاون امنیتی انتظامی 
استاندار آذربایجان شرقی نیز در خصوص 
دســتگیری های اخیر در بدنه شهرداری 
تبریز، اظهار کرد: این دســتگیری ها قطعا 
سیاسی نیســت و عموما کاری و تخلفات 
اداری است که پس از طی مراحل قضایی، 
جزئیات آن ها توسط مراجع ذی ربط اعام 

می شود.
مرتضــی محمــدزاده، معاون سیاســی 
اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی نیز با 
بیان این که استعام تمام گزینه های مطرح 
شده برای انتصابات در استان تا امروز تایید 
شده است، اظهار کرد: هشت خانم تا امروز 
در استان انتصاب شــده اند که پنج خانم 
در سطح مدیرکلی بوده اند و اولین معاون 
فرماندار خانم اســتان نیز فــردا منصوب 

می شود.
طاهر روحی، معاون اقتصادی اســتاندار 
آذربایجان شرقی نیز از پیگیری برای ارائه 
تسهیات بانک ها به شــرکت های دانش 
بنیــان خبــر داد و اظهار کــرد: پیگیری 
می کنیم تا بروکراسی ها بین سازمان صمت 
و گمرک کاهش یابد و در این راستا فرایندها 
مربوطه بررســی و در صورت امکان کوتاه 
تر می  شــوند که این امر به بهبود فضای 
کسب و کار کمک می کند. وی افزود: امسال 
پروژه های هر دستگاه  و اولویت های مربوطه 
احصا شده و پیشــرفت ها و اقدامات انجام 
گرفته برای اجرایی شدن پروژه ها هر سه 

ماه یکبار بررسی می شود.
ظفر محمدی، معاون عمرانی اســتاندار 
آذربایجان شــرقی نیز اظهار کــرد: قطار 
خاوران-تبریز مشکل تامین اعتبار و اصاح 
مسیر دارد و در ارتباط با این مسیر به همراه 
پروژه های آزادراه صوفیان-بازرگان، مراغه-
هشترود و قطعه ۶ ارومیه پیگیری های لازم 
درحال انجام است. وی افزود: سهم استان 
از اجرای پروژه های نیروگاه خورشــیدی 
۲ هزار مــگاوات بوده که تا امــروز برای ۲ 
هزار و ۸۰۰ مگاوات پرونده تشکیل شده و 
هزار مگاوات آن در هفته آینده کلنگ زنی 
می شود. نعمت ا... پایان، مدیرکل فرهنگ 
و ارشاد اســامی آذربایجان شرقی نیز از 
پیگیری برای تامین مســکن خبرنگاران 
با قیمــت مصوب خبــر داد و گفت: طرح 
ساماندهی خبرنگاران با همکاری انجمن ها 
و تشــکل های صنفی در حال تدوین بوده 
و در قالب آن، خبرنگاران در چهار رســته 
خبرنگار کارآموز، خبرنگار، روزنامه نگار و 
روزنامه نگار ارشــد دسته بندی می شوند. 
وی افزود: مرکز رســانه ای اســتان برای 
ســاماندهی برگزاری نشست های خبری 
دستگاه های اجرایی استان طراحی شده و 
نشست ها با درخواست هر دستگاه در تاریخ 
و زمان مشخص به طور منظم و برنامه ریزی 

شده برگزار خواهد شد .

استاندار آذربایجان شرقی:
ردا

لف
س
س:ن
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کارخانه ریخته گری مشرق  مریمبیگدلو/گروهاستانها
news@ naslefarda.net زمین با سرمایه ۶۰۰ میلیارد

تومان توسط ســرمایه گذار 
چینی و همچنین واحد تولیدی با سرمایه گذاری ۲۰۰ میلیارد تومانی توسط 
سرمایه گذار ترک احداث می شــود و در زمینه تولید انواع آبمیوه فعالیت 
خواهد داشت. مدیرکل صنعت معدن و تجارت استان همدان در این آیین 
گفت: کارخانه ریخته گری مشرق زمین با ســرمایه گذار چینی احداث 

می شود و در توسعه و تکمیل زنجیره فولاد استان نقش مهمی دارد.
احمد شانیان افزود: این واحد در مساحت ۲ هکتار احداث می شود و سالانه 

۲۲ هزار و ۵۰۰ تن ظرفیت تولید دارد.
وی خاطرنشان کرد: این واحد صنعتی در زمینه ریخته گری فولاد، قالب 
ریخته گری و گلوله از فولاد آلیاژی فعالیت خواهد داشت و برای ۱۰۰ نفر از 

جوانان این شهرستان اشتغال ایجاد می کند.
آغازعملیاتاجراییکارخانهتولیدآبمیوه

مدیرکل صنعت معدن و تجارت اســتان همدان از آغاز عملیات اجرایی 
کارخانه تولید آبمیوه توســعه صنعت آدا در اسدآباد خبر داد و گفت: این 
کارخانه با ســرمایه گذاری ۲ هزار میلیارد ریالی شرکت ترکیه ای احداث 
می شود.شانیان ادامه داد: این کارخانه در زمینه تولید انواع آبمیوه فعالیت 
خواهد داشت و این واحد در مساحت ۱۶ هزار مترمربع احداث می شود و 

سالانه ۴۰ هزار تن ظرفیت تولید دارد.
وی با اشاره به پیش بینی این واحد تولیدی برای عرضه محصول به خارج از 
کشور خاطرنشان کرد: این واحد تولیدی صادرات ۵۰ درصد از محصولات 

خود را در برنامه دارد.
شانیان ادامه داد: این کارخانه برای ۴۰ نفر از جوانان این شهرستان اشتغال 
ایجاد می کند و با اجرای طرح کشت و صنعت در فازهای بعدی قطعاً نیروی 

کار بیشتری را جذب خواهد کرد.
آغازعملیاتاجراییفازدومشهرکصنعتیاسدآباد

با حضور مانوری اســتاندار همدان، رنجبرزاده نماینده مردم اسدآباد در 
مجلس شورای اسامی، حســینی معاون اقتصادی استانداری، شانیان 
مدیرکل صمت اســتان، حقیقی مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی و 
جمعی از مدیران کل اســتان و همچنین نظری دوست فرماندار اسدآباد 
و روسای دســتگاه های اجرایی، عملیات اجرایی فاز دوم شهرک صنعتی 
اسدآباد آغاز شد. مدیرکل صمت استان همدان با بیان اینکه فاز دوم شهرک 
صنعتی ۱۳۰ هکتار مساحت دارد افزود: شهرک صنعتی اسدآباد پیش از 
این ۹۰ هکتار بود که با اضافه شدن فاز دوم پهنه این منطقه صنعتی به ۲۲۰ 
هکتار رسیده است. شانیان خاطرنشــان کرد: توسعه زیرساختها موجب 
جذب سرمایه گذاران جدید و استقرار واحدهای صنعتی و تولیدی می شود 

که بی تردید در رونق اقتصادی این شهرستان تاثیرگذار است.

استاندار همدان نیز با بیان اینکه در سال جدید، تمرکز بیشتری بر حوزه 
ســرمایه گذاری با توجه به ظرفیت های بالقوه اســتان خواهد شد گفت: 
خروجی سرمایه گذاری از نظر میزان تولید و اثر بر اقتصاد باید ملموس و 

قابل اندازه گیری باشد.
حمید مانوری شمسی افزود: ســرمایه گذاری باید منجر به تولید واقعی 
شود و لازم اســت مدیران، کلیدواژه »تولید« را سرلوحه برنامه های خود 

قرار دهند.
وی با بیان اینکه منابع معدنی اســتان باید از طریق زنجیره علمی مورد 
بهره برداری قرار گیرد تا بهره وری حداکثری حاصل شود ادامه داد: در حوزه 
کشاورزی، تاکید بر سرمایه گذاری در واحدهای فرآوری و تبدیلی شد تا از 

خام فروشی جلوگیری شود.

سرمایه گذاری 800 میلیاردی ترک ها و چینی ها در اسدآباد

همدان


